

الموضوع: اعتماد تحديث الوثيقة الموحدة للتأمين الإلزامي على المركبات.

الرقم: ت.ع.م/٢٥٧/١/٢٣.٢٠٢٣

التاريخ: 2023/01/17 م

Subject: Issuance of the updated Unified Compulsory Motor Insurance Policy.

Dear CEO,
Dear CCO,

المحترم

سعادة الرئيس التنفيذي

المحترم

مسؤول الالتزام

Greetings,

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته.

In reference to the authority vested to the Central Bank "SAMA" according to the Cooperative Insurance Companies Control Law and its Implementing Regulation. Also, in line with SAMA'S continuous efforts to develop the insurance sector and to protect the rights of the insureds and the beneficiaries of the insurance coverage.

إشارة إلى صلاحيات البنك المركزي بموجب نظام مراقبة شركات التأمين التعاوني ولائحته التنفيذية، واستمراراً لجهوده المستمرة لتطوير قطاع التأمين وحماية حقوق المؤمن لهم والمستفيدين من التغطيات التأمينية.

We inform you of the issuance of the update Unified Compulsory Motor Insurance Policy. "Attached"

نفيدكم بصدور قرار معالي المحافظ باعتماد الصيغة المحدثة للوثيقة الموحدة للتأمين الإلزامي على المركبات بالصيغة المرفقة.

Accordingly, all Companies shall adhere to the Updated Unified Compulsory Motor Insurance Policy as of 01/04/2023.

عليه، يتعين على كافة الشركات الالتزام بالصيغة المحدثة للوثيقة الموحدة للتأمين الإلزامي على المركبات اعتباراً من تاريخ ٢٠٢٣/٠٤/٠١ م.

To be informed and complied with.

للاطلاع والعمل بموجبه،

Kind Regards,
General Department of Insurance Control

وتقبلوا تحياتنا،
الإدارة العامة للرقابة على التأمين

Scope:

نطاق التوزيع:

- All companies working within the insurance sector.

- كافة الشركات العاملة في قطاع التأمين.